
Marquinhos: W Romie znajdę więcej przestrzeni

News - ASRoma.pl

Po wczorajszym wygranym meczu Corinthians z Internacionalem, cel w

mercato Giallorossich, Marquinhos, skomentował zainteresowanie Romy.

Dla gracza jest to wielka szansa na wypłynięcie na szersze wody.

- Moja koncentracja jest teraz skierowana na Corinthians. Przedstawiłem moją wolę

kierownictwu, które było w stanie mnie zrozumieć. Myślę, że w Romie znajdę więcej

przestrzeni, gdyż są tam jedynie Castan i Burdisso na środku obrony. Mam wielki

sentyment do Corinthians, jednak muszę patrzeć w tym przypadku od strony

profesjonalnej, jestem pewien, że pozostali mnie zrozumieją.

Następnie głosu udzielił Dyrektor Sportowy Corinthians, Edu Gaspar:

- Musimy zobaczyć co jest lepsze dla klubu i dla gracza. Ważnym jest uwzględnienie

takiej drużyny jak Roma.
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